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Vragen van het lid Ellian (VVD) aan de Minister van Justitie en Veiligheid over
procesafspraken met grote criminelen (ingezonden 8 november 2024).

Mededeling van Minister Van Weel (Justitie en Veiligheid) (ontvangen
29 november 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met de berichten, zowel in de media als van de rechtspraak
zelf, over de gemaakte procesafspraken met Gregory F., Boris P. en Edin G.?

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat grote internationale drugshandelaren in plaats van de
maximale gevangenisstraf van 12 jaar, nu 9 jaar (Gregory F.), 8 jaar (Boris P.)
en 7 jaar (Edin G.) opgelegd hebben gekregen?

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat met drie belangrijke contacten van het crimineel
samenwerkingsverband van Ridouan Taghi procesafspraken zijn gemaakt?

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat zowel Boris P. en Edin G. een «boete» hebben moeten
betalen van respectievelijk 200.000 euro en 1 miljoen euro?

Vraag 5
In hoeverre herkent u dat de schijn ontstaat dat grote internationale
drugshandelaren een lagere gevangenisstraf kunnen «kopen» omdat zij bij
uitstek over meer dan genoeg geld beschikken?

Vraag 6
Vindt u het wenselijk dat internationale drugshandelaren een kortere straf
zullen uitzitten, terwijl bij het maken van procesafspraken zij de ten laste
gelegde feiten niet hoeven te bekennen en ook geen relevante informatie aan
de opsporing hoeven te verschaffen?

Vraag 7
Wat vindt u ervan dat internationale drugshandelaren een beduidend kortere
gevangenisstraf krijgen door het maken van procesafspraken, terwijl het
kabinet een wetsvoorstel in consultatie heeft gebracht waarmee de maximale
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gevangenisstraf op de in- en uitvoer van harddrugs verhoogd wordt naar 16
jaar gevangenisstraf?

Vraag 8
In hoeverre zou tijdwinst een rol moeten spelen in strafaken waarin vol-
doende PGP-bewijs voorhanden is?

Vraag 9
Vindt u dat het risico op voortgezet crimineel handelen altijd een onderdeel
zou moeten zijn bij de beoordeling of procesafspraken gemaakt kunnen
worden?

Vraag 10
Zijn procesafspraken met grote criminelen zoals internationale drugshandela-
ren volgens u gepast? Zo ja, op welke wijze worden procesafspraken met
grote criminelen zoals internationale drugshandelaren wettelijk ingekaderd?
Zo nee, wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat procesafspraken voorlopig
niet meer op deze manier gemaakt worden?

Mededeling

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid lid Ellian (VVD),
van uw Kamer aan de Minister van Justitie en Veiligheid over procesafspra-
ken met grote criminelen. (ingezonden 8 november 2024) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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